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Saker til behandling 

75/17 Godkjenning av innkalling og saksliste for Grefsen 
menighetsrådsmøte 2017.09.27 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 27.09.2017 75/17 

 

 

 
Møtebehandling 

 

 
Votering 

Enstemmig 

 
Vedtak  

Innkalling og saksliste er godkjent. 
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76/17 Godkjenning av referat fra Grefsen menighetsrådsmøte 
2017.08.31  
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 27.09.2017 76/17 

 

 
Møtebehandling 

 

 
Votering 

Enstemmig. 

 
Vedtak  

Referat fra Grefsen menighetsrådsmøte 2017.08.31 er godkjent. 
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77/17 Møte med kor og kantor. 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 27.09.2017 77/17 

 

 

 
Møtebehandling 

Erlend Fagerun takket for invitasjonen. Han uttrykte stolthet over av å ha med 

representanter for voksenkorene. Han påpekte videre at menigheten også har flere 

barnekor, som han høster ære for, selv om han ikke er direkte involvert i disse. Videre 

fremla han tall over hvor mange kormedlemmer det er i korene og hvor mye tid disse 

tilbringer i kirken. 50 korister = 6.250 timer = 3,5 årsverk. Minimum 60 timer i kirken for hver. 

Han er glad for å bruke dem i gudstjeneste og annen kirkelig sammenheng. 

Utsikten: Kjempeglad for å ha Erlend, som dirigent. Er med på Lucia, Allehelgen og en 

vårkonsert. Vi sang på en barnedåp med veldig gode tilbakemeldinger. 

Evas Epler: Dyktige jenter som liker kirken og er glad for å ha Erlend. Flere stabile korister, 

slik at vi kan være med på konfirmasjonene og mange konserter. Og mer blir det, hvilket vi 

er glade for. 

 

Hva ønsker MR av korene? 

Det ble uttrykt både fra prestene og fra kirkegjengerne at det er flott å ha med korene på 

gudstjenesten. Viktig for menigheten, med korene. Vi kan gjerne ha mer, men må finne den 

rette balansen, for Erlend blant annet. Veldig fint når utsikten er med. Lettere å følge med på 

salmene når korene er med.  

Det er mange salmer vi ikke kan. Kan vi lære noen ny sanger? Erlend har påbegynt arbeidet 

med å presentere nye sanger for menigheten og utarbeidet en liste med mer ukjente salmer 

fra salmeboken. De har vi begynt å ta i bruk, men ønsker også å finne en måte å "øve" med 

menigheten på, og gi en bedre presentasjon. Menighetsrådet takket for allsidigheten, i form 

av både barne- og voksenkor.  

 

En av korrepresentantene ga uttrykk for at Erlend er et funn for menigheten. Hans allsidighet 

ble påpekt. «Han kan komponere, og det er viktig at han kan blomstre. Fint om han kan 

bruke det han komponerer.» Erlend utfordret menighetsrådet til å frikjøpe han fra 

gudstjenestelig virksomhet. Han er bundet opp av begravelser en dag i uken og 

gudstjenester på søndager og bryllup enkelte lørdager. Organister har rett til en frihelg per 

kalendermåned. I det siste så har korene brukt ca. 20.000 i året på å kjøpe Erlend fri fra 

helgejobbing, slik at han kan prioritere korarbeid. Han sa at han forstod at det er mye det må 

prioriteres imellom, men han ønsket at Grefsen menighet skal befeste seg som Oslos beste 

kormenighet. I så fall trengs et konfirmantkor, rehabilitering av orgel og kirkemusikalsk plan 

for menigheten. Grefsen kirke er en flott konsertkirke. Kan vi bruke kirken mer? «Ja, men det 

må sees i sammenheng med muligheten for å administrere utleie.» Kan vi ha kirkekonsert i 

sammenheng med «Over Oslo»? Vi har for dårlig orgel til å ha orgelkonsert. 

 

På spørsmål om menigheten gjør noe for korene i dag svarte Erlend; «Nei, bortsett fra at jeg 

får bruke tiden min på korene». Korrepresentantene påpekte imidlertid at menigheten bidrar 

med gratis leie av kirken både til øvelser, og konserter der korene beholder inntektene selv. 

Daglig leder sa også at det i budsjettet er satt av 10.000 på kontoen «Honorar grupper, kor 

og lignende» Avslutningsvis takket Erlend for støtten. På spørsmål om det finnes et 

musikalsk utvalg, svarte han nei, men at han gjerne kunne tenke seg en et utvalg.  

 
Vedtak  

Tatt til etterretning. 
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78/17 Møte med Misjonsutvalget 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 27.09.2017 78/17 

 

 
Møtebehandling 

MisjonsUtvalget består av Ingrid Hernes, Rita B. Madsen, Jorun Ljosland, Marianne Næss 

Norheim og Bjørn Holm. Sistnevnte representerte MU på dagens møte der han informerte 

om deres arbeid. 

MU skal styrke misjonsengasjementet og informere om misjonsprosjektet. Vi deltar på 

enkelte gudstjenester på lik linje med gudstjenestegruppene. Dette gjelder 

misjonsgudstjeneste.  MU informerer fra lesepulten når det er offer til SAT-7 og kommer 

med innspill til hjemmesiden og Talefoten. MU skal styrke og inspirere til menighetens 

misjonsfokus. «Forbønn må alltid ha noe om misjon.» MU har sendt brev til DiakoniUtvalget, 

TRosopplæringsUtvalget, prestene og MenighetsRådet med spørsmål om hvordan misjon 

fremmes. MU kan ikke kommandere noen, men oppfordrer og påminner. Temaet om misjon, 

når ikke så langt ut. Vi arrangerer møter med håp om å få ut informasjon, men det er 

dessverre få som kommer.  

 

Misjonærene våre i Senegal, familien Amlie sender regelmessige nyhetsbrev. De har nå 

kommet dit de skal være og har til nå sendt 10 nyhetsbrev. Det er hengt opp informasjon i 

kirken. Det vurderes hvordan dette skal promoteres best.  

 

Det jobbes med et prosjekt for våren som skal hete «misjon og middag» for å nå flere.  

 

Det finnes to misjonsforeninger i menigheten. Normisjon har møter på bedehuset og 

misjonsselskapet har møter på møterrommet i kirken, tredje tirsdag i måneden kl. 18:00. 

Folk tør kanskje ikke komme på misjonsmøtene til misjonsforeningen fordi det virker litt 

privat, når det er så få? Det annonseres på plakatkassene og i kunngjøringene, så det bør 

være tydelig at alle er velkommen. Kan vi nå flere ved å ta opp foredrag i menigheten og 

legge de ut på nettet? Det finnes mye bra informasjon om SAT-7 på nettet.  

 

En misjonærfamilie har kommet hjem og bor nå i menigheten. Dette er en resurs for 

menigheten. For MU spiller det ingen rolle hvem som gjør hva, så lenge det er fokus på 

misjon.  

 
Votering 

 

 
Vedtak  

Tatt til etterretning. 
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79/17 Kirkebruksplanen 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 27.09.2017 79/17 

 

 

 
Møtebehandling 

Kirkelig Fellesråd i Oslo skal utarbeide en kirkebruksplan. I denne forbindelse bes alle 

menigheter dokumentere sine aktiviteter og besvare en del spørsmål. Frist for å sende inn 

besvarelser er 18. oktober 09:00. 

 
Votering 

Enstemmig. 

 
Vedtak  

Det delegeres til Anne-Gerd, Sigmund og Tore lager utkast til besvarelse, som så sendes til 

menighetsrådet 13. oktober med frist for tilbakemelding senest 16. oktober. 
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80/17 Grefsen menighets regnskap for juli 2017. 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 27.09.2017 80/17 

 

 
Møtebehandling 

Hverken juni eller juli regnskapet forelå fra regnskapsavdelingen. 

 
Vedtak  

Saken utsatt. 
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81/17 Bytte av regnskapsfirma 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 27.09.2017 81/17 

 

 
Møtebehandling 

Kirkelig Fellesråd i Oslo leverer ikke, regnskap i henhold til avtale. Talefoten og 

Frivillighetssentralen har blitt forespurt om de er villige til å ta sin del av utgiftene med å leie 

et eksternt byrå. Prisen er anslått til 120-150.000 per år. Disse syns det er for mye penger å 

betale for en tjeneste som man kan få svært billig hos KFIO. Kan vi betale KFIO, for å få 

bedre regnskap? Kan vi få med KFIO på å betale for den eksterne leverandøren? 

Menighetsrådet har liten tro på at det blir bedre. Grefsen Kirkes Barnehage har bestemt seg 

for å bytte regnskapsleverandør, uavhengig av hva Grefsen menighetsråd bestemmer seg 

for. 

 
Votering 

Enstemmig. 

 
Vedtak  

Ole Herman skriver brev til kirkeverge Robert Wright med kopi til leder i fellesrådet, Jørn   

Lemvik, og regnskapssjef Tor Fredrik Wisløff. Tore skaffer Ole Herman faktagrunnlag om 

situasjonen, med innspill fra barnehagen. Rask avklaring ønskes. 
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82/17 Referat fra fellesråd og/eller hovedkomite. 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 27.09.2017 82/17 

 

 
Møtebehandling 

- Misnøye med Lemvik og Wright sitt utspill i Vårt Land rundt kirkebruksplanen. Man 

skal fokusere på hvilke kirker man satser på, ikke hvor mange som legges ned.  

Fellesrådet har full forståelse for den økonomiske utfordringen. Trond Bakkevig 

mener at dette ikke informeres til menighetsrådene slik at det rustes til kamp mot 

nedskjæringer. 

- Regnskap annet tertial, viser en liten forbedring. 

- Strømutgiftene er for høye.  

- Det blir opprettet forum for diakoner. Noe misnøye med at det kun var diakoner det 

ble satset på. 

- Informasjon om trikkekampanje. 

 

 
Vedtak  

Tatt til etterretning. 
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83/17 Eventuelt 
Behandlet av Møtedato Saksnr. 

1 Grefsen menighetsråd 27.09.2017 83/17 

 

 
Møtebehandling 

- Minnelund. 

Det har kommet epost fra kirkeverge Robert Wright der det informeres om at det nå 

er laget en minnelund på Grefsen kirkegård. 
- Dugnad. 

Husstyret arrangerer dugnader på menighetssenteret, men ingen har fått ansvaret 

for dette i forbindelse med kirken. Dermed blir dette menighetsrådets ansvar. Donna 

har malt trappetrinnene i kirken. Gunnstein var ikke tilstede så man visste ikke hva 

som var gjort eller ikke gjort i forbindelse med beskjæring av trær og busker. Donna 

foreslår, i epost fra Amerika: «Kan vi arrangere en dugnad for å pynte opp rundt 

kirken, når jeg er tilbake fra USA. Det er flere trær som burde trimmes og gangveier 

som bør ryddes før vinteren kommer. Det er nok om noen få møter opp, men fint om 

de tar med eget utstyr. Dette må gjøres på dagtid da det blir fort mørkt. Vi trenger 

også en tilhenger for å kjøre bort grener etc. Noe kan vente til våren, men noe bør av 

sikkerhetsmessige årsaker gjøres før vinteren.» 

 
Vedtak  

Tatt til etterretning. 
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